

CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

16.8 / 2025
SAT 六
8:00PM

REPEAT 重播
22.8.2025
FRI 五 3:00PM



Young Piano Virtuoso: Tony Siqi Yun 年輕鋼琴才俊：賁思齊

Pianist Tony Siqi Yun made his Hong Kong debut in 2022 to great acclaim. Since then, he has made prestigious debuts at major venues including Carnegie Hall and the Leipzig Gewandhaus, and was awarded the 2023 LOTTO-Förderpreis at the Rheingau Musik Festival in Germany. He first came to the classical music world's attention after winning the First Prize and Gold Medal at the inaugural China International Music Competition in 2019. His current mentor is Maestro Yannick Nézet-Séguin. Here he performs a showcase of Brahms, Bach, Schumann and Liszt recorded recently at the Hong Kong City Hall Concert Hall.

鋼琴家賁思齊2022年首度於香港演出，獲得極高評價。此後，他在卡尼基音樂廳、萊比錫布業大廳等世界知名音樂廳亮相，並在2023年獲得德國萊茵高音樂節的樂透獎 (LOTTO-Förderpreis)。2019年，賁思齊憑藉首屆中國國際音樂大賽金獎一舉成名，進而引起古典音樂界的廣泛關注。他現時的導師為世界知名指揮家尼澤-塞甘。在本年6月中於香港大會堂音樂廳舉行的音樂會中，賁思齊彈奏布拉姆斯、巴赫、舒曼和李斯特的經典作品，充分展現他在鋼琴演奏上的非凡技藝。

Tony Siqi Yun
賁思齊

© Kenny Cheung / PPHK

Presented by
Premiere Performances of Hong Kong

Recorded at
Hong Kong City Hall Concert Hall
on 4/6/2025

飛躍演奏香港主辦

2025年6月4日
香港大會堂音樂廳錄音

▶ PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 1 year
本節目將提供一年網上重溫

Programmes subject to change
without notice.
節目如有更改，恕不另行通知。